
Waarom sturen wij nog hulpgoederen naar Oekraïne? 

Terloops krijg ik, als coördinator, wel eens de vraag of O.P.E. niet beter zou stoppen met deze 

hulpgoederenactie om dan dit bedrag te kunnen besteden aan andere projecten. Hierop mijn 

mijn antwoord als volgt:  

1. Wie is aangewezen op tweedehands goederen, zoals kleding, schoenen, en nog zoveel meer? 

Het zijn de meest-kwestbaren, de allerarmsten, die zich niet de aankoop van nieuwe zaken 

kunnen permitteren en die zijn er in Oekraïne nog meer dan vóór de oorlog, die nog altijd zijn 

tol opeist!  De lijst van deze bevolkingsgroepen zal ik u hier besparen.  

2. We blijven– nu al 23 jaar – hulpgoederen ontvangen, ondanks het feit dat men vaak allerlei 

verzamelbakken voor kleding of andere textiel voorbij loopt. Mensen waarderen onze werking 

en zien hoe onze vrijwilligers in een niet de meest comfortabele ruimte alles controleren en 

netjes inpakken, zonder te spreken van al het werk dat sommigen achter de schermen verrichten 

opdat alle goederen in een kwalitatieve goede staat zouden kunnen verzonden worden.  

3. Maken we een balans op, dan zou deze alleen maar negatief uitvallen voor de allerarmsten 

in Oekraïne. Zij zouden verstoken blijven van goederen, die meestal dienen om te voorzien in 

een aantal basisbehoeften, terwijl O.P.E. hiervoor niets meer in de plaats zou krijgen. Men 

schenkt wel hulpgoederen, maar zou deze niet vervangen door financiële steun, één 

uitzondering niet te na gesproken, zoals hierboven vermeld.  

4. Dankzij de bundeling van zeer veel soorten inzet en middelen doen we dus verder met onze 

hulpgoederenactie zolang de mogelijkheden ons dit zullen toelaten, precies omwille van onze 

optie om te werken voor de ‘meest vergeten Oekraïeners’ in Oekraïne. 
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